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Afmeldingen: Brandweer, Staatsbosbeheer, Landgoed Kerkendel en Marjo van der Berg. 
 
Bij het plannen van een volgende bewonersbijeenkomst zal in het vervolg ook rekening 
worden gehouden met de biddag en de dankdag voor het gewas. 
  

1. Opening en mededelingen – ter informatie 
De voorzitter verwelkomt de aanwezige bewoners en in het bijzonder de externe 
afvaardiging vanuit de Gemeente, Politie en BOA. 
De volgende mededelingen worden gedaan 
 Op 14 februari zijn de verschillende afvaardigingen van de bestaande 

belangengroepen vanuit het dorp bij elkaar geweest voor een nadere 
kennismaking en een brainstorm over hoe het wijkplatform vorm te geven. Acht 
van de negen genodigde partijen waren aanwezig: Kootwijk Vooruit, Kootwijk 
Groen, Kunst in Kootwijk, Theater op het Zand, Werkgroep Kootwijk Energie 
Neutraal, Werkgroep Verkeer en Parkeren, Werkgroep Biodiversiteit en Landgoed 
Kerkendel. De OKO had zich afgemeld. Het overleg werd als constructief ervaren, 
omdat er overlappende interessegebieden waren en een onderlinge uitwisseling 
op onderwerpen kon plaatsvinden, o.a. de activiteiten die Landgoed Kerkendel 
ontwikkelt op het gebied van energie en de werkgroep Kootwijk Energie Neutraal. 
3 april komt deze kerngroep weer bij elkaar waarbij ook de gebiedsregisseur van 
de Gemeente aansluit. Op deze manier krijgt de werking van het Wijkplatform 
Kootwijk i.o. concreet vorm. Zie verder bij punt 2. 

 De werkgroep Energie Neutraal meldt dat de inhoud van de enquête door de 
Gemeente nog is gecheckt op het hanteren van de privacyregels. De verwachting 
is dat rond 18 maart de enquête aan de bewoners van Kootwijk wordt verzonden. 
Het doel van de enquête is een representatief beeld te krijgen van de 
energiebehoefte in Kootwijk. De Gemeente zal de uitkomsten verwerken in een 
leesbaar stuk. De Gemeente heeft ook aangegeven de verdere uitvoering 
enthousiast te ondersteunen. De presentatie van de Werkgroep Energie Neutraal 
zal via de nieuwsbrief van Kootwijk Vooruit worden verspreid. 

 De politie geeft aan dat het qua inbraken en criminaliteit rustig is Kootwijk. Een tijd 
geleden zijn wel 62 jerrycans met chemisch afval gedumpt op de parkeerplaats 
nabij Kootwijkerduin. Er is een onderzoek gestart en een verdachte is inmiddels in 
beeld.  
Naar aanleiding van de rally met gepimpte wagens afgelopen zondag 10 maart 
geeft de Politie aan dat er in een weekend een radarcontrole zal worden 
ingepland. Er zal geprobeerd worden dit te doen als het ook mooi weer is. Een en 
ander is wel afhankelijk van de beschikbare menskracht. Verder zal er door de 
Politie ook nagedacht worden over andere snelheidsbeperkende maatregelen, 
o.a. het opstellen van een lichtkrant dat er gecontroleerd gaat worden.  
De werkgroep Verkeer en Parkeren is reeds bezig met het bedenken van 
structurele maatregelen die in het dorp kunnen worden toegepast, maar geeft aan 
dat het moeite kost om dat voor elkaar te krijgen. Afgesproken wordt dat de Politie 
met de werkgroep in deze optrekt. 
Naar aanleiding van de klachten omtrent de fietsende schooljeugd laat de Politie 
weten dat enige tijd geleden een controle heeft plaatsgevonden, waarbij ook 
bekeuringen zijn uitgedeeld. Dat heeft enige tijd effect gehad, maar er wordt door 
de bewoners aangegeven dat er zich nog steeds zeer gevaarlijke situaties 
voordoen omdat de scholieren naast elkaar blijven rijden en niet opzij gaan voor 
passerend verkeer. De Politie geeft aan dat het de aandacht heeft. 



Verkeersborden worden ook voortdurend omgedraaid. De BOA geeft aan dat dit 
bij de Gemeente kan worden gemeld. https://www.barneveld.nl/melden-en-
meedoen. Verder is er het nummer van de Politie dat kan worden gebeld bij 
overlast: 0900 8844. 

 Vanuit het bestuur Kootwijk Vooruit wordt gemeld dat de Provincie Gelderland 
heeft aangegeven de hekken binnen de rasters van het dorp niet meer te 
onderhouden. Wie het wel gaat doen is onduidelijk. Tussen Staatsbosbeheer en 
de Provincie is een dispuut ontstaan over wie nu waarvoor verantwoordelijk is. 
Hier vindt nog een overleg over plaats. Het bestuur van Kootwijk Vooruit zal, 
zodra er nieuws is, dit via de nieuwsbrief en/of de Kootwijk app laten weten. Een 
van de aanwezigen vraagt of er geen bordjes kunnen worden geplaatst bij de 
hekken om de mensen te attenderen de hekken ook goed te sluiten. Wordt 
meegenomen. 

 
2. Wijkplatform Kootwijk in oprichting – ter goedkeuring 

Het Wijkplatform (WPF) is ingesteld als samenwerkingsverband met de Gemeente 
om het contact met de bewoners te versterken.  
Nieuwe opzet 
Bewonersbijeenkomsten vinden 2 maal per jaar plaats, maar als het nodig is, kan een 
extra bijeenkomst worden ingepland. 
Nieuw is een kernteam dat een afvaardiging is van mensen die namens het dorp in 
diverse groepen actief zijn. Dit kernteam bereidt de bewonersbijeenkomsten van het 
WPF voor. 
Het WPF wordt gefaciliteerd door een voorzitter en notulist. 
Gedurende 2024 wordt gekeken of deze vorm werkt. Eind van het jaar wordt 
geëvalueerd met alle betrokkenen. 
Het is een organisatievorm waarin elkaar vinden en ondersteunen centraal staat. 
Naast organiseren en faciliteren, zal ook adviseren, monitoren en coördineren van 
acties tot de taken behoren. Bij tegengestelde belangen zal de kerngroep zich 
inspannen om de tegenstellingen te overbruggen en te komen tot een gezamenlijk 
standpunt. 
De suggestie wordt gedaan om volgende week naar het WPF van Kootwijkerbroek te 
gaan om te kijken hoe zij het hebben georganiseerd. De voorzitter omarmt deze 
suggestie. 
Als het gaat om de communicatie met de gemeente heeft iedere partner zijn contact. 
Het WPF zit daar niet tussen, tenzij het nodig is de krachten te bundelen vanuit de 
kerngroep zoals genoemd bij punt 1 van dit verslag, eerste bolletje. 
Naar aanleiding van berichten in de media over Kootwijk wordt door de voorzitter van 
Kootwijk Vooruit aangegeven dat in principe het dorpsbelang het geluid is wat naar 
buiten wordt gebracht, dat wat is opgehaald bij de bewoners. Kootwijk Vooruit is een 
bewonersvereniging die de geluiden van de bewoners van Kootwijk naar buiten 
brengt en de belangen behartigt. De belangen van de ondernemers worden 
vertegenwoordigd door de OKO. De bewoners van Kootwijk dragen lokale 
ondernemers in het algemeen een warm hart toe. 
De vergadering gaat akkoord met het WPF in oprichting. 

 
3. Stand van zaken Dorpsplan/Gebiedsagenda – ter informatie 

De voorzitter van Kootwijk Vooruit laat weten dat de Gemeente intern overlegt over 
de dorpsplannen om koppelkansen te inventariseren. Een tweede overlegronde is 
hedenavond aan de gang. In hoeverre de wensen van Kootwijk hierop aansluiten 
moet nog gaan blijken. 
Eind van de maand heeft de Gemeente een overzicht van onderwerpen wat de 
komende 2 jaar kan worden gerealiseerd. Na 2 jaar wordt wederom een planning 
gemaakt. 



Voor deelname aan de klankbordgroep zijn nog geen reacties. Bij deze een oproep 
aan de aanwezigen.  
Voor de bijeenkomst van de kerngroep van 3 april is de gebiedsregisseur uitgenodigd 
om de voortgang te bespreken. 
Uitbreiding vakantiepark Berkenhorst met 60 huisjes. B&W heeft zich hierover positief 
uitgesproken. Deze stellingname is niet in overeenstemming met de uitgangspunten  
van het dorpsplan van Kootwijk. Er vindt nog een toets plaats door de Provincie. Het 
bestuur van Kootwijk Vooruit houdt het in de gaten. Op 11 april is een 
participatiebijeenkomst gepland, mogelijk gelijktijdig met de ALV van Kootwijk Vooruit. 
Kootwijk Vooruit laat weten of de ALV moet worden verplaatst of kan blijven staan. 
De bewoners van Kootwijk worden op de hoogte gehouden hoe en wanneer e.e.a. 
plaats vindt. 
Een up date via de nieuwsbrief 
Recreatie zonering vanuit Kootwijk Groen wordt vinger aan de pols gehouden bij 
Staatsbosbeheer over het afbakenen van het vastgestelde gebied. 
Zie nieuwsbrief van 11 maart. Daarin worden ook nieuwe bestuursleden (2) gezocht, 
en vrijwilligers voor Staatsbosbeheer.  
Met Pasen is er paaseieren zoeken en tijdens Koningsdag is er weer een leuk 
middagprogramma. Hierover volgt een aparte nieuwsbrief. 
Invulling dorpshuisfunctie: voor verschillende actieve groepen in het dorp wordt 
geïnventariseerd wat de behoefte is. De inventarisatie zal worden besproken met de 
Gemeente om te kijken wat de mogelijkheden zijn. 

 
4. Werkgroep Biodiversiteit Kootwijk – ter informatie 

De werkgroep Biodiversiteit presenteert een plan om de biodiversiteit binnen de 
kaders van Kootwijk terug te brengen. Dit betekent landschapselementen die 
verwaarloosd of verloren zijn gegaan weer terugbrengen en het waardevolle 
behouden. Kootwijk een plek laten zijn waar zoveel mogelijk verschillende planten en 
dieren die hier altijd al voorkwamen zich weer thuis laten voelen. 
De aanpak is als volgt:  
 Als eerste de huidige situatie in kaart brengen, o.a. welke waardevolle 

landschapselementen zijn er, welke soorten zou je nu verwachten en welke 
soorten zijn er nu. 

 Als tweede naar welke situatie willen we toe en welke stappen kunnen we 
ondernemen om de diversiteit te verbeteren. 

Elke stap zal worden gepresenteerd in het Wijkplatform en gevraagd zal worden om 
steun. De huidige situatie wil de werkgroep in kaart laten brengen door Stichting 
Landschapsbeheer Gelderland en vraagt de gemeente Barneveld om hier subsidie 
voor beschikbaar te stellen. 
Dit onderwerp komt terug op de agenda van het Wijkplatform. 
 
<vraag uitgezet bij Kootwijk Groen waar de presentatie van de werkgroep 
Biodiversiteit door bewoners te bekijken is. Antwoord neem ik op in dit verslag> 
 

5. Rondvraag 
 Wat is de status van het park dat aan de kerkendelweg is ontstaan? Het park 

heeft een landgoed status en is voor publiek toegankelijk <ik loop er van de week 
nog even heen en zal het dan exact beschrijven om toe te voegen aan het 
verslag> 

 Hoe moeten we reageren nu het maandelijkse luchtalarm wordt afgeschaft? Het 
voorstel vanuit het ministerie van Justitie is dat het eind 2025 wordt vervangen 
door NL-Alert. Het is nog een lopende kwestie. Geen definitief besluit. 

 
 
De vergadering sluit af met instemmend applaus om 21:30 uur. 


